
Bestyrelsesmøde nr. 1 den 10. juni 2024 

Deltagere: Vinie Hansen, Irene Berri, Karina Hvid. Ayse Kaya, Lene Møller Olsen, Hiba Faisal, Jane 
Skytte Nielsen, Sandra Hansen (sup.), Nirmin Adel Hamad (sup.) 
Afbud:  
Sted: Teams kl. 19-21  
Mødeleder: Vinie 
Referent: Karina 
 
Dagsorden:                                                   Ansvarlig:           Referat: 

1. Velkommen til Jane, Sandra og 
Nirmin  
og præsentation af bestyrelsen 
- Valg af næstformand 
- Lodtrækning om 1. og 2. 

suppleant 
- Mail og telefonliste 

Alle 
 
 
 
 
 
 
 
Karina 

Alle præsenterede sig selv. Vi har alle rigtig 
stor erfaring inden for området. 
 
Karina blev genvalgt som næstformand. 
 
Nirmin blev 1. suppleant. 
Sandra blev 2. suppleant. 
Blev bestemt ved lodtrækning. 
 
Jane, Sandra og Nirmin sender deres tlf. 
numre til Karina efter mødet, og hun sender   
en ny liste ud til hele bestyrelsen. 

2. Evaluering af konferencen: 
- Gennemgang af padlet  
- Konferenceregnskab 
- Mail fra Ketty 

 
Vinie 
Irene 
Alle 

Generelt en rigtig god og positiv evaluering. 
Der er 32 besvarelser med en gennemsnitlig 
score på 4,4, hvor 5 er højest. 
  
Nogle har givet udtryk for, at de synes, det 
var et presset program, især torsdag.  
Bestyrelsen havde på forhånd opfordret 
oplægsholderne til at lægge ekstra tid ind til 
spørgsmål. Det synes vi, de har været gode 
til. 
Desuden er der kritik af, at middagen tog for 
lang tid, så maden ikke blev serveret på 
samme tid. 
 
Der er også forslag om at flytte 
generalforsamlingen til om fredagen og 
slutte konferencen tidligere. 
Også forslag om, at bogudlodningen bliver i 
spisesalen som tidligere. 
 
 
Vedr. regnskabet: 
Alle regninger er ikke betalt endnu, men 
indtil videre er der et underskud på ca. 
26.000 kr. Vi havde kalkuleret med et 



underskud, da vi jo har færre deltagere, end 
vi havde beregnet budgettet ud fra.  
 
Vi skal være opmærksomme på hvor meget, 
oplægsholderne tager for kørsel, så vi ikke 
får nogen negative overraskelser. 
 

3. Emner til næste års konference 
den 22.-23.maj 
- Poul Duedal, professor 

Aalborg Universitet om 
dansk identitetsforståelse 
(Ketty) 

- Nadia Mansour, 
multikulturel litteratur 
(Berit)  

Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 

Flg. emner blev foreslået til næste års 
konference: 

- Fokus på den tidlige indsats i 
dagtilbud 

- Alternativ til sprogvurderinger 
- Erfaringer med 

Intersprogsanalyse ”Vis hvad du 
kan” 

- Dokumentation af flersprogede 
børns sprog 

- Viden/forskning om familier, 
hvor forældre har hvert sit 
modersmål, engelsk som 
fællessprog og dansk som 4. 
sprog 

- Undervisning i basisdansk 
(Sandra) 

- Børn og forældre fra Østeuropa 
- Ordblindetesten 
- Regler for arbejdstagere fra 

andre lande ifm. 
familiesammenføring. 

 
Desuden forslag om : 

- Justin Markussen Brown, som er 
medstifter af ”Sprogklar” 

- Henrik Kokborg – han har været 
på konferencen tidligere og 
delte vandene rigtig meget.  

4. Evaluering af 
generalforsamlingen, referat 
vedhæftet 

Alle Der var en rigtig god stemning. Vi har ikke 
oplevet i mange år, at der har været så 
mange med til generalforsamlingen. Der er 
14 nye, som har meldt sig ind under 
konferencen. 

5. Hjemmesiden Flersprog.dk Alle Den er blevet ændret lidt i opsætningen 
efter vi har fået nyt navn. 
Vi beder Torben lægge evalueringen på 
hjemmesiden. 

6. Emner til nyhedsbrev  
 

 

Alle Præsentation af de nye ansigter i 
bestyrelsen. 
Resume´ af evalueringen  
af konferencen. 



7. Oplæg for DFH, hvordan gik 
det? 

Hiba 
 

Er udsat til september. 

8. Eventuelt Alle Der er kommet program til Multikulturelle 
Skoler den 18.-19. november. Karina har 
fået lov til at deltage for sin skole. Hun 
sender programmet til den øvrige 
bestyrelse. 
 
Vedr. promovering af foreningen: Hiba 
foreslår, at vi alle kan lægge noget op på 
foreningens fb-side. 
 
Vi vil invitere Torben med på vores næste 
bestyrelsesmøde. Vi skal bl.a. have ændret 
navnet på foreningen på Facebook.  Vi vil 
også gerne have redaktør-adgang for resten 
af bestyrelsen. 
 
Jane foreslår, at man kan reklamere ved at 
få trykt logo på en pin, en t-shirt eller lign. 
Vi prøver at spørge Torben, om han har 
nogen viden om, hvordan man kan få 
designet et logo.  

9. Mødeplan Alle Mandag den 12. august kl. 18.30 og mandag 
den 16. september kl. 18.30. 

 

 

 

 

 

 


